

اعمال بناء مركز الابحاث والتطوير والابداع.

Arab Potash Company announces an invitation for Contractors pre-qualification for the interested Contractors classified as first class in Building Construction to execute the construction works of the Research , Development & Innovation (RD&I) center in its location in Ghor Al-Safi , according to the details posted on the Company website. The RD&I building consists of two sections:

- 1- The main building (about 4452 M2), contains two floors and a roof:
 - a- The ground floor (2588 M2) contains auditorium with a capacity of 300 persons, in addition to three laboratories 150 M2 each, and a gallery/reception area of about 900 M2.
 - b- The second floor (1430 M2) contains three laboratories 150 M2 each, administration offices 150 M2, and chemical storage rooms with an area of 150 M2 total.
 - c- Roof level(434 m2) for mechanical services and PV panels.

- 2- Board Tower building (about 2364 M2): Consists of 6 floors 327 M2 each. The ground floor contains two training labs, the first floor contains the Library, the second floor contains two meeting halls, the third floor contains 5 accommodation suites, the fourth floor contains a restaurant, the fifth floor contains the Board lounge, and the sixth floor contains the services.

In addition to 12500 M2 of external landscape.

Interested Contractors classified as first class in Building Construction, are invited to send their Letter of Interest attached with it the required pre-qualification documents (announced on the company website) to email:

procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com

The last date to send expression of interest is on Monday 21/6/2021 2:00 PM.

For correspondence and more information please contact the following address :

E-mail :
procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com
Fax : +962-3-2305125/131
Tel : +962-6-5200520

President & CEO
Dr. Maen Nsour

تعن شركة البوتاس العربية عن دعوة التأهيل المسبق للمقاولين المصنفين درجة اولى ابنىة لإنشاء مشروع مركز دراسات البحث والتطوير والابتكار في موقعها الكائن في غور الصافي ، طبقا لتفاصيل المشروع المطروحة على موقع الشركة الإلكتروني و يتكون المبنى من قسمين:

- 1- **المبنى الرئيسي** (مساحته حوالي 4452 متر مربع) ، و هو مكون من طابقين وطابق سطح:

أ- الطابق الارضي مساحته 2588 متر مربع و يشمل : مدرج في الطابق الارضي يتسع ل 300 شخص بالإضافة الى 3 مختبرات مساحة كل منها 150 متر مربع ، و صالة معرض داخلية و منطقة استقبال مساحتها 900 متر مربع تقريبا.

ب- الطابق الثاني مساحته حوالي 1430 متر مربع و يشمل :3 مختبرات مساحة كل منها 150 متر مربع ، و مكاتب ادارية مجموع مساحتها 150 متر مربع و غرف تخزين كيميائية مجموع مساحتها 150 متر مربع .

ج- دور السطح ومساحته 434 م2 ويحوي خدمات المبنى الميكانيكية والواح الطاقة الشمسية.

- 2- مبنى البرج الاداري (حوالي 2364 متر مربع): يتكون 6 طوابق مساحة كل منها 327 متر تشمل قاعتين مختبر للتدريب في الطابق الارضي، و مكتبة في الطابق الاول و قاعتين اجتماعات في الطابق الثاني 5 اجنحة نوم في الطابق الثالث و مطعم في الطابق الرابع و صالة مجلس الادارة في الطابق الخامس، و خدمات في الطابق السادس.

بالاضافة الى المنطقة الخارجية حوالي 12500 متر مربع.

فعلى المقاولين المصنفين درجة اولى ابنىة الراغبين في المشاركة ارسال خطاب الرغبة بالمشاركة مرفقا وثائق التأهيل المعلنة في موقع الشركة الإلكتروني الى البريد الإلكتروني التالي:

procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com

آخر موعد لتسليم خطاب الرغبة في المشاركة مرفقا معه وثائق التأهيل المطلوبة هو يوم الاثنين الموافق 2021/6/21 الساعة 2 ظهرا.

للاستفسار و للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على نقطة الإتصال التالية:

E-mail :
procurement@arabpotash.com
Hamdi.m@arabpotash.com
Fax : +962-3-2305125/131
Tel : +962-6-5200520

الرئيس التنفيذي
الدكتور معن النصور

3